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Inleiding 
Dit is het jaarverslag van de Medezeggenschapsraad (MR) van openbare jenaplanschool de Mheen. Dit 

jaarverslag is bedoeld om als MR verantwoording af te leggen over haar activiteiten in het schooljaar 

2023-2024 

Medezeggenschapsraad 
De Medezeggenschapsraad bestaat uit drie door de ouders gekozen ouderleden en drie door het team 

gekozen personeelsleden. De leden zijn allen als ouder of als leerkracht betrokken bij de Mheen. Vanuit 

deze betrokkenheid denken en beslissen wij mee over beleidszaken om daarmee een bijdrage te 

leveren aan een plezierige en veilige leer- en werkomgeving en kwalitatief goed onderwijs op deze 

school. De raad spreekt voor zowel ouders en leerlingen als personeel.  

De samenstelling van de MR is sinds anderhalf jaar onveranderd en staat hieronder weergegeven. 

Vanuit de personeelsgeleding verliep in september 2023 de zittingstermijn van Anita Kalma. Ze wilde 

deze taak graag voortzetten en er waren geen andere personeelsleden die zich aangemeld hebben 

vanuit de onderbouw. Anita is daarmee opnieuw aangesteld voor de periode van drie jaar. De 

zittingstermijn van ouderlid Ellen van den Noort verloopt in september 2024. Er wordt binnenkort een 

uitvraag gedaan onder de ouders voor een nieuw lid, waarbij specifiek verzocht wordt om een lid uit 

de onderbouw.  

 Zitting sinds  Herkiesbaar in Functie 

Personeelsgeleding    

Anita Kalma (onderbouw) Oktober 2017  September 2026  

Agnes Jansen (middenbouw) Maart 2019 September 2025  

Eline Huigen (bovenbouw) September 2013 September 2025  

Oudergeleding    

Haiko Fertig (middenbouw) December 2022 September 2025 Voorzitter 

Ellen van den Noort (middenbouw) Januari 2018  September 2024  

Nanouk van Tol (bovenbouw) December 2018 Niet – stopt in 
september 2025 

Secretaris 

 

Werkwijze 
Op basis van de jaarplanning wordt de agenda van de vergadering gemaakt door de voorzitter, in 

afstemming met de directeur. Op de jaarplanning staan onderwerpen die aan bod moeten komen 

conform de wet op de Medezeggenschap op scholen, zoals het schoolformatieplan en de schoolgids. 

Daarnaast zijn er jaarlijks extra onderwerpen die geagendeerd worden op verzoek van leden van de 

MR.  

Vergaderfrequentie 
In het schooljaar 2023-2024 heeft de MR vijf keer vergaderd. Op verzoek is de directeur bij alle 

vergaderingen volledig aanwezig geweest. Tijdens de vergadering in juni 2024 vindt afstemming plaats 

met Victor Mataheru (lid van de GMR namens onze school). Tussentijds heeft ook afstemming met 

hem plaatsgevonden, in het kader van de ontwikkelingen op het gebied van ICT en de nieuwe inrichting 

van de directies op de basisscholen van Leerplein055. De reguliere vergaderingen hebben dit jaar deels 



digitaal en deels live op locatie plaatsgevonden. Daarnaast zijn lopende zaken per e-mail behandeld en 

is een aantal MR-leden gevraagd om documenten mee te lezen. Naast de MR vergaderingen zijn de 

leden in kleiner verband samengekomen om namens de MR deel te nemen aan werkgroepen.  

Onderwerpen die veel aandacht gehad hebben tijdens dit MR jaar 
 

Kwaliteit van het onderwijs 

Centraal binnen de MR staat de kwaliteit van onderwijs. Concreet heeft de MR net als elk jaar 

meegekeken met het schooljaarplan. De onderwijsresultaten (zoals onder andere gemeten worden 

met de didactische toetsen) zijn gemonitord en besproken. Gedurende het jaar is gebleken dat de 

tussenopbrengsten op een aantal gebieden positief waren maar dat de didactische ontwikkeling op 

het gebied van rekenen wel zorgen baarde. De interventies die door de school ingezet zijn om deze 

ontwikkeling bij te sturen zijn besproken en adviezen zijn geformuleerd. Verder is ten aanzien van dit 

onderwerp meegekeken en inhoudelijk gereageerd op het koersplan dat de basis  vormt voor het 

vierjarig schoolplan dat in 2024 in gaat.  

Landelijke trends 

Naast de kwaliteit van het onderwijs is een aantal inhoudelijke trends besproken binnen de MR. Zo is 

besloten op advies van de MR om de vrijwillige ouderbijdrage af te schaffen en de kosten op te nemen 

in de structurele begroting. Op deze manier wordt kansengelijkheid gestimuleerd. Tegelijkertijd stelt 

dit de school voor een financiële uitdaging. Op termijn kan en zal de school hiervoor vermoedelijk een 

beroep gaan doen op stichting Goed Gemheend. Verder is het landelijk op de middelbare scholen 

geïmplementeerde smartphonebeleid besproken binnen de MR. De MR heeft hierbij uitgesproken 

voorstander te zijn van een verbod op het gebruik van de telefoon tijdens schooltijd en de pauzes.  

Lokale ontwikkelingen 

Tenslotte zijn enkele voor de school specifieke onderwerpen aan de orde geweest. Er is gesproken 

over de ouderbetrokkenheid, waarbij met name het meedenken over beleid in een bredere groep 

ouders centraal stond. Er is inmiddels gekozen voor een vorm waarbij de stamgroepouders enkele 

keren per jaar uitgenodigd worden om mee te denken over thema’s die ouders aangaan, zoals het 

traktatiebeleid, verkeer, etc. De ambitie is om bij deze bijeenkomsten leden van de MR aan te laten 

sluiten, om de besluitvorming en adviezen in de MR aan te laten sluiten bij de bredere inbreng vanuit 

ouders.  Tenslotte is het verkeer en dan met onder meer de slechte staat van het asfalt rondom de 

school meerdere keren onderwerp van gesprek geweest.  

Naast bovenstaande punten zijn ook andere punten aan de orde gekomen zoals:  

- Er is bij het vakantierooster gesproken over het aantal uren dat besteed wordt aan les, 

studiedagen en vakantie.  

- Natuurlijk hebben we meegedacht rondom de formatie 

- Officiële documenten: Het jaarverslag, de begroting en de jaarrekening zijn besproken en 

(soms met enkele opmerkingen en aanpassingen) goedgekeurd 

Speerpunten voor 2023-2024 
Als MR hebben we het voornemen om ook komend schooljaar kritisch en positief mee te kijken naar 

alles wat ons voorgelegd wordt. Denk jij dat er een bepaald onderwerp terug moet komen op onze 

agenda, dan horen wij dat graag.  

Apeldoorn, juni 2024 

Nanouk van Tol (secretaris)    


